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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 1)

Административният съд в Добрич отмени заповедта на кмета Йордан Йорданов от 30 август за изземване на
четириетажната сграда на Центъра за бизнес и култура. И осъди Общината да плати на "Център за бизнес и
култура" АД сумата от 5090 лева за направените разноски. Решението може да се обжалва пред Върховния
административен съд в 14-дневен срок. Делото е образувано по жалба на "Център за бизнес и култ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Реалната цена на тока е с 30% по-висока, каза Асен ХристовПредседателят на Надзорния съвет на "Еврохолд
България" и негов собственик Асен Христов каза, че е направено всичко възможно за отстраняването на авариите
и възстановяване на електроподаването. "На много места имаме подкрепата на местната власт. Кабелите
минават през труднопроходими планински места, така че аварии винаги ще има, когато прир... 

От 1 януари 2025 година влиза в сила нова класификация на икономическите дейности. Тя е утвърдена от
председателя на Националния статистически институт и е обнародвана в Държавен вестник. Новата версия ще
замени старата от 2008 година, която действа вече 16 години, а статистическите данни, получени на нейна база,
ще бъдат сравними на европейско и международно ниво. Новата класификация отразява п... 

Във финансов план 2024 г. определено беше година на биткойна и златото. Активите-убежище достигнаха
невиждани в историята стойности като част от усилията на инвеститорите да запазят състоянието си в бурни
времена. В края на годината най-популярната криптовалута достигна нов рекорден връх. Най-голямата
криптовалута в света за кратко надхвърли 106 000 щатски долара. Цената на биткойна се повиши с по... 

Заглавие: Съдът отмени заповедта на кмета на Добрич за изземване на сградата на ЦБК
Дата: 29.12.2024 14:11
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: "Еврохолд България": Можем да вложим повече, но това ще вдигне цената на тока
Дата: 30.12.2024 09:31
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Влиза в сила нова класификация на икономическите дейности
Дата: 28.12.2024 21:20
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: 2024 г.: Годината на биткойна и златото
Дата: 28.12.2024 13:00
Медия: Actualno.com

https://pronewsdobrich.bg/sadat-otmeni-zapovedta-na-kmeta-na-dobrich-za-izzemvane-na-sgradata-na-tsbk-p545834
https://www.dnes.bg/a/1-bulgaria/664315-evrohold-balgariya-mozhem-da-vlozhim-poveche-no-tova-shte-vdigne-tsenata-na-toka
https://glasnews.bg/balgariia-stranata/vliza-sila-nova-klasifikatsiia-ikonomicheskite-deinosti-558265/
https://www.actualno.com/economy/2024-g-godinata-na-bitkojna-i-zlatoto-news_2362512.html


Търговското съвършенство и ефeктивността като катализатор за повишаване на продуктивността и
иновациитеДинамиката на съвременния свят не подминава и фармацевтичната индустрия. През последните две
десетилетия фарма компаниите се превърнаха в сложни структури, обединяващи различни функционални звена и
екипи, работещи не само вътре в отделите, но и между държави. Паралелно с това портфолиото се разши... 

Г-н Главчев и госпожи и господа министри, Имам въпрос, чийто отговор ми дължите като на съвестен
данъкоплатец, а вие като задължени да ми дадете точен отчет къде, за какво и ПОРАДИ каква причина харчите
МОИТЕ ПОРИ. Въпросът ми е защо от моите пари, както от парите на останалите няколко милиона български
данъкоплатци, ще компенсирате последствията от безобразното поведение на ЕРП-тата. Оставиха хор... 

Днес, 29 декември 2024 година, две от най-големите браншови организации в туристическия сектор излязоха с
остра позиция относно кризисната ситуация в зимните курорти. Българската асоциация на заведенията (БАЗ) и
Сдружението на заведенията в България (СЗБ) алармират за сериозни проблеми, свързани с честото прекъсване
на електрозахранването в редица туристически обекти.В официална позиция до медиите... 

Българската асоциация на заведенията и Сдружението на заведенията в България изразяват искреното си
възмущение от създалата се ситуация с липсата на ток в множество части от страната, включително водещи зимни
курорти, предава БТА. Считаме, че в 21 век е недопустимо при всеки снеговалеж да се стига до катаклизми, които
да провалят труда на хиляди и да затрудняват ежедневието на стотици хиляди. Отм... 

Изключително лошо е управлението на регулирания енергиен сектор, а отлагането на либерализацията на цената
на електрическата енергия допълнително и тежко изкривява пазара. Отделно на това регулаторите са
изключително слаби и сякаш изкуствено и нарочно се поддържат така. КЕВР ще провери нещата на хартия, дори и
защото не разполага със съответните квалифицирани експерти. Около това мнение се обедини... 

Имотите, обявени на цени, по-високи от пазарните, ще срещнат предизвикателства при откриването на купувачи
през следващите 12 месеца. Ако досега пазарът беше доминиран от продавачите и част от тях успяваха да
реализират сделки на по-високи нива в резултат на общата еуфория, то през 2025 година това ще е трудно
постижимо, се посочва в прогнозата на Имотека за следващите месеци."Предстоящата 2025 г.... 

Заглавие: Astellas и фармацевтичното лидерство
Дата: 29.12.2024 13:30
Медия: Economic

Заглавие: След 5 дни токът ни поскъпва с 9%. Дължите ми/ни отговор на въпроса ЗАЩО!!!
Дата: 29.12.2024 12:45
Медия: Informiran.net

Заглавие: Грижата на държавата за туризма - през лятото няма вода, през зимата няма ток
Дата: 29.12.2024 12:22
Медия: Виа Понтика

Заглавие: БАЗ и СЗБ: Грижата на държавата за туризма - през лятото няма вода, през зимата няма ток
Дата: 29.12.2024 11:53
Медия: Travel News

Заглавие: КЕВР ще направи проверка на хартия и по наредби от 2004 г.
Дата: 30.12.2024 09:20
Медия: News.bg

Заглавие: Какво ще се случи с пазара на имоти през следващата година
Дата: 29.12.2024 11:30
Медия: MediaNews.BG

Заглавие: "Това е една издънена система": Много семейства вече пети ден са без ток
Дата: 29.12.2024 14:18
Медия: Днес+

https://www.economic.bg/bg/a/view/astellas-i-farmacevtichnoto-liderstvo
https://informiran.net/obshtestvo/sled-5-dni-tokat-ni-poskapva-s-9-dalzhite-mini-otgovor-na-vaprosa-zashto
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=83574
https://www.travelnews.bg/bg/news/17354660305134/baz-i-szb-grizhata-na-darzhavata-za-turizma-prez-lyatoto-nyama-voda-prez-zimata-nyama-tok
https://news.bg/energy/kevr-shte-napravi-proverka-na-hartiya-i-po-naredbi-ot-2004-g.html
http://medianews.bg/bg/a/kakvo-shche-se-sluchi-s-pazara-na-imoti-prez-sledvashchata-godina
https://dnesplus.bg/bulgaria/tova-e-edna-izdanena-sistema-mnogo-semeystva-veche-peti-den-sa-bez-tok_1177570


Колкото и да се кърпи, се прокъсва на друго място. Не знам докога ще продължи. Реагираме на всеки един сигнал,
каза кметът на Троян Донка Михайлова В Ловешко все още има отделни домакинства без електрозахранване вече
пети ден. Най-тежка продължава да е ситуацията в общините Ловеч и Троян. Отстраняването на авариите в
населените места около Прохода на Републиката в община Велико Търново пък се затр... 

Г-н Главчев и госпожи и господа министри, Имам въпрос, чийто отговор ми дължите като на съвестен
данъкоплатец, а вие като задължени да ми дадете точен отчет къде, за какво и ПОРАДИ каква причина харчите
МОИТЕ ПАРИ. Въпросът ми е защо от моите пари, както от парите на останалите няколко милиона български
данъкоплатци, ще компенсирате последствията от безобразното поведение на ЕРП-тата. Оставиха хор... 

Хладнокръвието на Фед относно съкращенията на лихвите показва, че светът е надолу от върха, но променящият
се терен е не по-малко опасенСлизането на централните банки от върховете на инфлацията след пандемията
започна на фона на оптимизъм и безпокойство. С наближаването на края на 2024 г. реалността настъпи, трепетът
тържествува и процентите бяха прекалибрирани съответно. Това беше вярно дори пред... 

Българинът все повече отказва да работи нискоквалифицирана работа, дори да е добре платена, обръща
внимание членът на УС на Българската асоциация за управление на хора и на Българската конфедерация по
заетосттаИзпращаме нелоша година за пазара на труда. Безработицата остава сред най-ниските от началото на
промените - 5.16 на сто за ноември. Забавя се ръстът на заплатите, като за догодина се очаква... 

През годините неколкократно Комисията за защита на потребителите (КЗП) бе неправилно посочвана от различни
неправителствени организации като орган, осъществяващ контрол върху дейността на ЕРП-тата, който има
отношение към енергийната политика и качеството на услугата - доставката на електрическа енергия. Тези
твърдения не кореспондират с текстовете на действащото законодателство, което се вижда от... 

Министерският съвет ще проведе последното за тази година заседание. Очаква се да бъдат отпуснати обещаните
2 милиона лева в подкрепа на домакинства, останали без ток в усложнената зимна обстановка. Шести ден
населени места продължават да са без електрозахранване заради аварии по електропреносната мрежа. Над 20
хиляди домакинства попаднаха в кризисната ситуация навръх коледните празници, а кабинетъ... 

/Поглед.инфо/ Посланик Маслов: Ако Атина откаже руския газ, трябва да се "откачи" Ако гръцките власти откажат

Заглавие: Шефката на лудницата разтърси България: Главчев за какво харчат моите пари?
Дата: 29.12.2024 14:37
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Централните банки започнаха понижение на лихвите, което не могат да завършат
Дата: 30.12.2024 09:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Експерт: Все повече българи си идват от чужбина, расте вносът на чуждестранни работници
Дата: 30.12.2024 09:23
Медия: Епицентър

Заглавие: Председателят на КЗП Мария Филипова: Безобразие е хората да бъдат оставени без ток
Дата: 30.12.2024 10:00
Медия: Новините под лупа

Заглавие: МС отпуска компенсации на останалите без електрозахранване домакинства
Дата: 30.12.2024 09:19
Медия: Радио Благоевград

Заглавие: Посланик: Гърция ще трябва да се "разкачи", ако откаже руски газ
Дата: 30.12.2024 07:54
Медия: Поглед Инфо

https://varnanovini.bg/2024/12/29/shefkata-na-ludnicata-raztursi-bulgaryq/
https://www.bloombergtv.bg/a/94-bloomberg-opinion/139106-tsentralnite-banki-zapochnaha-ponizhenie-na-lihvite-koeto-ne-mogat-da-zavarshat
https://epicenter.bg/article/Ekspert--Vse-poveche-balgari-si-idvat-ot-chuzhbina--raste-vnosat-na-chuzhdestranni-rabotnitsi/371721/11/0
https://lupa.bg/news/predsedatelyat-na-kzp-mariya-filipova-bezobrazie-e-horata-da-badat-ostaveni-bez-tok_331356news.html
https://bnr.bg/blagoevgrad/post/102094938
https://pogled.info/svetoven/balkani/poslanik-gartsiya-shte-tryabva-da-se-razkachi-ako-otkazhe-ruski-gaz.177154


руски газ по политически причини, те трябва да са готови да "извадят парите", каза посланикът на Москва в Атина
Андрей Маслов. "Гръцкото правителство постоянно подчертава задачата да се откаже от руския газ. Не се наемам
да преценя доколко е възможно това да се опита да замени руските дост... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

30 000 - 40 000 души е бил вносът на работници у нас за тази година. С това общият им брой за последните години
ще достигне шестцифрена стойност. Това съобщи пред БНР Георги Първанов, експерт по човешки ресурси, член на
УС на Българската асоциация за управление на хора и на Българската конфедерация по заетостта. "Тотално не
достигат сезонните работници. Голям е интересът е от тези с краткосрочна з... 

снимка: pixabay.com Българската асоциация на заведенията и Сдружението на заведенията в България с позиция
заради продължаващата криза с тока след снеговалежите. От бранша изразяват искреното си възмущение от
създалата се ситуация с липсата на ток в множество части от страната, включително водещи зимни курорти,
допълва bgonair.bg. "Считаме, че в 21 век е недопустимо при всеки снеговалеж да се стиг... 

/КРОСС/ Асоциацията за защита на потребителите (АЗП) настоява за оставките на ръководствата на Комисията за
енергийно и водно регулиране (КЕВР), на Комисията за защита на потребителите (КЗП) и на Електроенергийния
Системен Оператор (ЕСО) заради липсата на електричество в редица населени места в България. "Отговорните
институции за контрола на електроразпределителните дружества спят зимен сън и не ... 

Изпращаме нелоша година за пазара на труда. Безработицата остава сред най-ниските от началото на промените
– 5.16 на сто за ноември. Забавя се ръстът на заплатите, като за догодина се очаква да е от порядъка на 9-10%.
Тази картина на трудовия пазар очерта в интервю за БНР Георги Първанов, експерт по човешки ресурси, член на
УС на Българската асоциация за управление на хора и на Българската конфеде... 

Гръцкият премиер Кириакос Мицотакис представи програма за връщане на младите хора по селата и на
специалистите от чужбина. Правителството подготвя нова програма със стимули за връщане на младите гърци по
селата в пограничните райони, както и за връщане на млади специалисти от чужбина. Това заяви премиерът
Мицотакис в интервю за гръцките медии. В обезлюдени села предимно в пограничните райони няма ... 

Заглавие: Бизнесът внесъл 30 000 - 40 000 работници от страни извън ЕС тази година
Дата: 30.12.2024 09:24
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Ресторантьори: Заради кризата с тока се отменят резервации
Дата: 29.12.2024 11:50
Медия: Petel.bg

Заглавие: Асоциацията за защита на потребителите иска оставките на шефовете на КЗП и КЕВР заради
проблемите с тока
Дата: 29.12.2024 13:24
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Все повече българи си идват от чужбина, расте вносът на чуждестранни работници
Дата: 30.12.2024 10:01
Медия: TargovishteBG.com

Заглавие: Гръцкият премиер представи програма за завръщане на младите хора по селата
Дата: 29.12.2024 14:06
Медия: Novini.site

Заглавие: Кога ще почиваме през 2025 г.?
Дата: 30.12.2024 10:02
Медия: Днес News

https://tribune.bg/bg/parite/biznesat-vnesal-30-000-40-000-/
https://petel.bg/Restorantori--Zaradi-krizata-s-toka-se-otmenyat-rezervatsii__561604
https://www.cross.bg/dryzhestva-potrebitelite-chasa-1761550.html
https://targovishtebg.com/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%B2%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B8-%D0%B8%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B0/
https://novini.site/%D0%B3%D1%80%D1%8A%D1%86%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0/
https://dnesnews.bg/2024/12/%D0%BA%D0%BE%D0%B3%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-2025-%D0%B3/


Традиционно с наближаването на 2025 година обръщаме поглед и към календара с почивните и празничните дни.
Да видим какво показва математиката за следващата година и какви са възможностите за по-дълга почивка.
Първата възможност за дълъг уикенд е около националния ни празник. 3 март 2025 се пада в понеделник – и със
събота и неделя се събират общо три почивни дни. Възможност за кратка ваканция има ... 

Платеният годишен отпуск има двугодишна давностДо 31 декември е срокът, в който работещите могат да поискат
от работодателите си така нареченото прехвърляне за 2025 година на неизползвания платен годишен отпуск от
2024 година. За целта те подават молба за отлагането му, съобщава БНТ. Ползването на платения годишен отпуск
се отлага по искане на работника или служителя със съгласието на работодател... 

На пазара на труда има бум на работещи пенсионери и на 13-15-годишниИзпращаме нелоша година за пазара на
труда. Безработицата остава сред най-ниските от началото на промените - 5.16 на сто за ноември. Забавя се
ръстът на заплатите, като за догодина се очаква да е от порядъка на 9-10%. Тази картина на трудовия пазар
очерта в интервю за БНР Георги Първанов, експерт по човешки ресурси, член на УС на ... 

За трети път влизаме в новата година без бюджет. Предните пъти поне имаше удължаване. Сега го няма това.
Има правна несигурност за някои плащанияЗа трети път влизаме в новата година без бюджет. Предните пъти
поне имаше удължаване. Сега го няма това. Има правна несигурност за някои плащания. В бюджета пари ще има,
и за увеличаване на минималната заплата и за новите пенсии. В първите работни дни на ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Публичното затишие в разговорите за кабинет не означава, че преговорните екипи празнуват и договорките са
спрели. Нова версия за премиер се появи веднага след Коледа. И в нея две железни дами загряват за първия
пост на "Дондуков" 2. Според участници в разговорите между ГЕРБ, ДБ, БСП и ИТН лидерът на ГЕРБ Бойко
Борисов вече е приел, че няма консенсус за поредното му издигане за премиерския пост. По... 

Снимка: Защо данъкоплатците ще плащаме за безобразията на ЕРП-татаГ-н Главчев и госпожи и господа
министри, Имам въпрос, чийто отговор ми дължите като на съвестен данъкоплатец, а вие като задължени да ми
дадете точен отчет къде, за какво и ПОРАДИ каква причина харчите МОИТЕ ПАРИ. Въпросът ми е защо от моите
пари, както от парите на останалите няколко милиона български данъкоплатци, ще компенсирате... 

Лидерът на ДПС призова КЕВР да провери мрежите на ЕРП-тата. КЕВР и служебният кабинет реагираха в тази

Заглавие: Остават броени дни да прехвърлим неизползвания отпуск
Дата: 29.12.2024 14:00
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Българи се връщат от чужбина, все повече чужденци се заселват у нас
Дата: 30.12.2024 09:45
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Петър Ганев: В бюджета пари ще има, и за увеличаване на минималната заплата и за новите пенсии
Дата: 30.12.2024 09:32
Медия: Факти

Заглавие: Две дами загряват за премиер?!
Дата: 29.12.2024 09:22
Медия: vNews

Заглавие: Д-р Гълъбова: Защо данъкоплатците ще плащаме за безобразията на ЕРП-тата
Дата: 29.12.2024 13:03
Медия: Е-здраве и култура

Заглавие: Пак ли играе служебният кабинет по свирката на Пеевски?
Дата: 29.12.2024 12:54
Медия: Клуб Z

https://businessnovinite.bg/bg-biznes/ostavat-broeni-dni-da-prehvarlim-neizpolzvanija-otpusk.html
https://www.dnes.bg/a/1-bulgaria/664316-balgari-se-vrashtat-ot-chuzhbina-vse-poveche-chuzhdentsi-se-zaselvat-u-nas
https://fakti.bg/bulgaria/938192-petar-ganev
https://vnews.bg/news/223625
https://e-zdravey.com/bg/d-r-galabova-zashto-danakoplattsite-shte-plashtame-za-bezobraziyata-na-erp-tata/
https://clubz.bg/157118


посока почти веднагаСлед като хиляди български домакинства изкараха коледните празници на тъмно и студено,
на дневен ред е въпросът дали Комисията за енергийно и водно регулиране (КЕВР) ще се осмели да обяви
увеличение на цената на тока от 1 януари 2025 г. Предложението е то да е с около 9% Без п... 

Пеевски призова КЕВР да провери мрежита на ЕРП-тата, а КЕВР и служебният кабинет реагираха в тази посока
почти веднага. Пак ли играе служебният кабинет по свирката на Пеевски?"Ако кризата продължи, може да се
стигне до отнемане на лицензите на дружествата", заплаши Пеевски.Снимка: BGNESСлед като хиляди български
домакинства изкараха коледните празници на тъмно и студено, на дневен ред е въпросът д... 

Рибата се вмирисва откъм главата!Фирмите на Баце и Шиши откраднали парите от обществените поръчки за
зимно почистване.Корумпираните регулатори с изтекъл отдавна мандат – КЗП, КЗК и КЕВР, на Баце и Шиши
оставят ЕРП-тата монополисти да дерибействат върху потребителите и да не влагат нито лев от огромните печалби
в подновяване и ремонт на инфраструктурата.На практика, цялата електропреносна мрежа е о... 

В област Ловеч десетки домакинства пето денонощие са без ток заради все още неотстранени повреди в
електропреносната мрежа. Село Радювене е едно от населените места в областта където много домакинства
пето денонощие са без ток, поясни кметът Игнат Игнев. "Все още има бедстващи къщи – около 40 домакинства.
Също така имаме паднали дървета, които са прекъснали проводниците. Да се надяваме, че екипите... 

Рибата се вмирисва откъм главата!Фирмите на Баце и Шиши откраднали парите от обществените поръчки за
зимно почистване.Корумпираните регулатори с изтекъл отдавна мандат – КЗП, КЗК и КЕВР, на Баце и Шиши
оставят ЕРП-тата монополисти да дерибействат върху потребителите и да не влагат нито лев от огромните печалби
в подновяване и ремонт на инфраструктурата.На практика, цялата електропреносна мрежа е о... 

Украинските дронове с голям обсег могат да нанасят удари по цели на разстояние от 2000 км, заяви Андрий Юсов,
представител на Главната разузнавателна дирекция на украинското министерство на отбраната, цитиран от
Укринформ.В интервю за Novyny.LIVE, цитирано от RBC-Ukraine, той каза, че "вече не е тайна, че украинските
безпилотни летателни апарати могат хипотетично да действат вече на до 2000 км раз... 

"Деве баир" е стратегически проект и за двете държавиМинистерският съвет ще проведе заседание в понеделник,

Заглавие: Кризата с тока и реакциите на държавата: както каже Пеевски?
Дата: 29.12.2024 12:51
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Бареков безпощадно: Шиши е в режим на оцеляване на яхтата си в Дубай, Баце скрит в миша дупка в
Зайчарника, а народът в режим на тока!
Дата: 29.12.2024 13:34
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: Пето денонощие България тъне в мрак и студ, докато Борисов е в Зайчарника, а Пеевски на яхтата си
в Дубай!
Дата: 29.12.2024 13:21
Медия: Би Нюз

Заглавие: Бареков безпощадно: Шиши е в режим на оцеляване на яхтата си в Дубай, Баце скрит в миша дупка в
Зайчарника, а народът в режим на тока!
Дата: 29.12.2024 12:51
Медия: Би Нюз

Заглавие: Украински дронове можели да нанасят удари в дълбочина до 2000 км
Дата: 29.12.2024 11:11
Медия: BulNews.bg

Заглавие: Министерският съвет решава за ЖП тунела с РСМ в понеделник
Дата: 29.12.2024 14:12
Медия: Новините под лупа

https://www.dw.com/bg/krizata-s-toka-i-reakciite-na-drzavata-kakto-kaze-peevski/a-71178395
https://globusnews.net/%D0%B1%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%89%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D1%88%D0%B8%D1%88%D0%B8-%D0%B5-%D0%B2-%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B8%D0%BC-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%86/
https://bnews.bg/peto-denonosthie-balgariya-tane-v-mrak-i-stud-dokato-borisov-e-v-zajcharnika-a-peevski-na-yahtata-si-v-dubaj/
https://bnews.bg/barekov-bezposthadno-shishi-e-v-rezhim-na-oczelyavane-na-yahtata-si-v-dubaj-bacze-skrit-v-misha-dupka-v-zajcharnika-a-narodat-v-rezhim-na-toka/
https://www.bulnews.bg/article/478808
https://lupa.bg/news/ministerskiyat-savet-reshava-za-zhp-tunela-s-rsm-v-ponedelnik_331304news.html


30 декември, от 11:00 часа, на което ще обсъди проект на Споразумение с правителството на Република Северна
Македония за уреждане на техническите, финансовите, правните и организационните въпроси, свързани с
подготовката, изграждането и експлоатацията на трансгранично железопътно тунелно съо... 

"29 декември има Рожден ден Брат Николай Копринков. Да му честитим празника и му пожелаем Мъдростта да го
Води, Силата да го изпълва и Красотата да увенчае делата му. Светлината да е винаги с него! Да живей)))" Автор на
поздравлението е Георги Чернев. През пролетта на 2021 г. той беше втори, след Стоян Мирчев, в листата на БСП
за Перник, но не влезе в парламента. За себе си той пише: "Роден съм в ... 

Нова фишинг схема плъзна по имейлите на български потребителиЗа нова вълна от фишинг атаки алармират
потребители. Чрез разпространението на зловредни имейли, хакери събират чувствителна информация. Най-
често схемата се осъществява посредством изпращането на електронна "фактура" за различни услуги – доставка
на продукти, бакнови услуги или други. Фиктивната "фактура" обикновено представлява shtml ф... 

Валентин Златев купува златен руски имот на пъпа на София с подписа на Путин!? Мултимилионерът Валентин
Златев за пореден път удари конкуренцията в земята – правешкият баровец се готви да купи няколко руски имота
в София, за което се изисква подписът на президента Владимир Путин, сподели само пред Narod.bg
дипломатически източник, помолил за анонимност. Снимка: Google street 4-етажната сграда на п... 

Великият английски философ Джон Лок /1632 – 1702 г./, който е основоположникът на автентичния либерализъм,
нямаше да спира да се върти в гроба, ако можеше да види какви ги говорят и вършат от много десетилетия насам
хората, обявили се за негови идейни наследници. А най-печалното е, че със своите действия съвременните
"либерали" лепнаха позорно петно на либерализма и го превърнаха в мръсна дума. Д... 

Незабавни оставки на членовете на КЕВР! Фарсът с тока трябва да приключи! Това поиска Делян Пеевски, лидер
на ДПС и ПГ на ДПС-НОВО НАЧАЛО: След седмица бедстващи хиляди хора и стотици населени места без ток, най-
малкото, което трябва да направи държавният регулатор КЕВР, е членовете му Иван Иванов, Александър
Йорданов, Благой Голубарев, Димитър Кочков и Пенка Трендафилова да подадат оставка. Възм... 

Украинският президент Володимир Зеленски обяви създаването на институция на военен омбудсман в страната.
Това съобщава . "Имаше искане от армията – и това е обективна необходимост – да се създаде специална
институция на военен омбудсман. Нуждаем се от човек, който да може да защитава правата на войниците и такава
системна способност, че омбудсманът, заедно с Министерството на отбраната, с всеки, ... 

Заглавие: ИНКАСАТОРЪТ НА РАДЕВ: Масони поздравяват Николай Коприноков за рождения му ден
Дата: 29.12.2024 14:05
Медия: ПИК

Заглавие: Имате фактура?! Дайте личните си данни, за да видите каква е...
Дата: 29.12.2024 14:30
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Валентин Златев купува златен руски имот на пъпа на София с подписа на Путин!?
Дата: 29.12.2024 14:12
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Либерализмът отдавна е мъртъв. "Либералите" го убиха
Дата: 30.12.2024 09:54
Медия: Класа

Заглавие: Пеевски: Незабавни оставки на членовете на КЕВР! Фарсът с тока трябва да приключи!
Дата: 30.12.2024 10:07
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: Зеленски със съдбоносно за войната решение, лъсна руската тактика "маскарад"
Дата: 30.12.2024 08:20
Медия: Блиц

https://pik.bg/%D0%B8%D0%BD%D0%BA%D0%B0%D1%81%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%BC%D0%B0%D1%81%D0%BE%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D0%B9-%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%BE%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BC%D1%83-%D0%B4%D0%B5%D0%BD-news1261767.html
https://trafficnews.bg/tehnologii/imate-faktura-daite-lichnite-si-danni-da-vidite-kakva-e-331714/
https://safenews.bg/valentin-zlatev-kupuva-zlaten-ruski-imot-na-papa-na-sofiya-s-podpisa-na-putin/
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/543846-%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%B5%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D1%82%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D0%B5-%D0%BC%D1%8A%D1%80%D1%82%D1%8A%D0%B2-%E2%80%9E%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%B5%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5%E2%80%9C-%D0%B3%D0%BE-%D1%83%D0%B1%D0%B8%D1%85%D0%B0
https://presstv.bg/from-the-country/%D0%BF%D0%B5%D0%B5%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B5%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%87%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B5/
https://blitz.bg/voinite/zelenski-ss-sdbonosno-za-voynata-reshenie-lsna-ruskata-taktika-maskarad_news1058571.html


Латвия е подготвила нова партида безпилотни летателни апарати от различни типове, които ще бъдат изпратени в
Украйна. Това съобщи министърът на отбраната на страната Андрис Спрудс в микроблога X. Той отбеляза, че през
следващата година Латвия, която заедно с Великобритания ръководи коалицията от безпилотни самолети за
Украйна, ще отпусне още 20 млн. евро за закупуване на безпилотни летателни апара... 

Заглавие: Латвия праща нови бойни дронове в Украйна
Дата: 30.12.2024 02:24
Медия: News.bg

https://news.bg/int-politics/latviya-prashta-novi-boyni-dronove-v-ukrayna.html
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